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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Elvégezte a kormány a víziközmű hálózattal 
kapcsolatos kockázati felméréseket? – III." 

Tisztelt Miniszter Úr!

Két alkalommal fordultam korábban a címben jelzett témájú írásbeli  kérdéssel Önhöz. Sajnos a
kérdésekre kapott válaszokat, amelyeket Koncz Zsófia írt, nem tudom elfogadni, mivel államtitkár
asszony arra hivatkozik, hogy tekintsem irányadónak a korábban adott válaszait.  A szóban fogó
kérdés  esetében ugyanakkor  nem kaptam még sem tőle,  sem miniszter  úrtól  olyan konkrét,  az
általam  kért  információkat  tartalmazó  választ,  amelyet  el  tudnék  fogadni.  Bízva  abban,  hogy
miniszter úr ezúttal személyesen válaszol, vagy az államtitkár figyelmét felhívja az írásbeli kérdés
megválaszolásával kapcsolatos kötelességeire, ismét Önhöz fordulok.

A Víz Koalíció képviselői a közelmúltban V. Németh Zsolt államtitkár úrral egyeztettek. Erről a
találkozóról  közzé  is  tettek  egy  rövid  beszámolót,  amelyben  megemlítették,  hogy  felmerült
kérdésként, hogy elvégezte-e a kormány azt az országos kockázati felmérést a víziközmű hálózatra
vonatkozóan,  amelyre  még  áprilisban  egy  kormányinfón  kérte  fel  Önt,  Gulyás  Gergely
Miniszterelnökséget vezető miniszter. A beszámoló alapján V. Németh Zsolt államtitkár úr erre azt
válaszolta, hogy ilyen felmérésre nincs szükség, mivel a kormány tudja, hogy pontosan hol vannak
problémák.

A civilek véleménye szerint azonban mégis szükség lenne egy ilyen felmérés elvégzésére, ugyanis
szerintük kellene egy pontos térkép adatokkal, prioritásokkal.

• Tervezi a kormány, hogy amennyiben még nem végezték el ezt a kockázati felmérést, a 
civilek kérésére mégis megteszik ezt?

Válaszát előre is köszönöm!

Üdvözlettel,



Dr. Keresztes László Lóránt
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